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Abstract :

Despite Algeria's numerous fiscal reforms over various periods of time to ensure the
financial independence of the municipalities, they proved ineffective. Therefore, in
order to activate the role of municipalities in achieving development, it is time to create
a dialectic that allows for finding appropriate and durable solutions to the financial
problems that stand in the way of any successful local development decision. The first
of these solutions is to review the current local tax system according to a
comprehensive and objective strategy Municipalities have access to adequate financial
resources that will divert them from recourse to other sources that may affect their
independence.
Key Words: Local collection, Financial Independence, The tax system. Local
Development
Resume :

En dépit des nombreuses réformes fiscales entreprises par I'Algérie sur plusieurs
périodes pour garantir I'indépendance financiére des municipalités, elles se sont
révélées inefficaces. Par conséquent, pour activer le role des municipalités dans la
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réalisation du développement, il est temps de créer une dialectique permettant de
trouver des solutions appropriées et durables aux problémes financiers qui entravent le
succes de toute décision de développement local. La premiére de ces solutions consiste
a examiner le systeme fiscal local actuel selon une stratégie globale et objective. Les
municipalités ont acces a des ressources financieres adéquates qui les empécheront de
recourir a d'autres sources susceptibles d'affecter leur indépendance.

Mots clés : recouvrement local, indépendance financiére, régime fiscal. Développement
local
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